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P r o t o k ó ł  Nr XXIII/20 

 

nadzwyczajnej s e s j i Rady Miasta Działdowo 

odbytej w dniu 16 listopada 2020 roku, w trybie zdalnym, pod przewodnictwem pana 

Romualda REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Sesja trwała w godz. 1520 – 1540 

 

Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób, w sesji - zgodnie ze sprawdzoną listą obecności –            

w sesji uczestniczy 21 radnych. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli : 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI - Burmistrz Miasta 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI - Zastępca Burmistrza Miasta 

Pani Beata SZYDŁOWSKA - ANACZKOWSKA  - Skarbnik Miasta 

 

Przebieg sesji zdalnej 

 

Pkt 1 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady otworzył sesję, poinformował 

że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta  z dnia 9 listopada 2020 r. na podstawie  

art. 20 ust. 3 ustawy  z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 

ustawy  z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sesja odbywa się w sposób zdalny                          

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. Jest to zdalny tryb obradowania 

Rady Miasta zgodny z tzw. ustawą covidową. 

Ustawowy skład rady wynosi 21 radnych. Przewodniczący powitał radnych. Sprawdził 

obecność radnych wyczytując  kolejno z listy obecności.                     

  Przewodniczący Rady  poinformował, że w sesji uczestniczy 21 radnych. Stwierdził 

prawomocność sesji. Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący Rady, powitał uczestników obrad: Burmistrza pana Grzegorza 

Mrowińskiego, Zastępcę Burmistrza pana Andrzeja Wiśniewskiego, panią Skarbnik Beatę 
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Szydłowską - Anaczkowską oraz tych wszystkich uczestniczących w zdalnym obradowaniu 

rady miasta i  oglądających  sesję za pośrednictwem Internetu. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że następny punkt obrad to: 

Ad. pkt 2 

 

Przyjęcie protokołu  z  XXII  sesji 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z  XXII sesji radni otrzymali na swoje 

skrzynki mailowe. Była więc możliwość zapoznania się z protokołem. Przewodniczący zwrócił 

się do radnych z zapytaniem czy są jakieś uwagi do protokołu?  Przewodniczący stwierdził, że 

nie było uwag do protokołu, wobec tego zwrócił się z propozycją do radnych  o  przyjęcie 

protokołu XXII sesji bez odczytywania.  

„Jeśli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że rada propozycję przyjęła”. Głosów sprzeciwu nie było, 

Przewodniczący stwierdził, że rada propozycję przyjęła.  

Przewodniczący poinformował, że w zdalnym obradowaniu będziemy przeprowadzać  

głosowania jawne  imienne. 

Przewodniczący Rady przypomniał jak przebiega głosowanie imienne -  odbywa się poprzez 

wyczytanie  radnych  z imienia i nazwiska z listy obecności w porządku alfabetycznym                   

i złożenie oświadczenia czy jest „za”, „przeciw”, czy „wstrzymuje się”. Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu  z XXII sesji.  

 Rada 21 głosami „za” ( jednogłośnie)  przyjęła protokół z XXII sesji. 

 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. pkt 3 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na 2020 rok 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został państwu radnym 

przesłany drogą elektroniczną  w materiałach sesyjnych. 

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów, która pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Beata SZYDŁOWSKA - ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta – poinformowała, 

że projekt uchwały przewiduje zmiany po stronie dochodów i wydatków o taką samą kwotę, 

jest to kwota 11.966,00 zł, co oznacza, że zmiany nie mają wpływu na wielkość deficytu gminy. 

Wielkość ta pozostaje bez zmian, tak jak była na poprzedniej sesji. Po stronie dochodów  

proponowane zmiany w planach jednostek dotyczą Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Szkoły Podstawowej nr 1, Szkoły Podstawowej nr 4 – kwoty podane są w uzasadnieniu. Projekt 

zmian przewiduje również zwiększenie opłat z tytułu ochrony środowiska. Są to opłaty, które 

powinny być przeznaczone na cele przewidziane w tej ustawie, są one wykazane po stronie 

dochodowej i wydatkowej.  

Natomiast w planie wydatków dokonujemy przesunięć w projekcie „Zdalna +” jest to wartość 

1.117,00 zł i będzie przeznaczona na ubezpieczenie sprzętu komputerowego, który został 

zakupiony w ramach tego projektu wyjaśniła pani Skarbnik.  

Pani Skarbnik poinformowała, że w planach jednostek w Miejskim Ośrodku Pomocy 

Społecznej  mamy zmniejszenia na kwotę 16.110,00 zł z tytułu zakupu usług DPS, w Szkole 

Podstawowej nr 1 mamy zmiany dotyczące ZFŚS- jest część zmian zwiększających plan i część 

zmian zmniejszających. Kwoty podane są w uzasadnieniu do uchwały. W Urzędzie Miasta 

proponujemy zwiększenie o 15.000,00 zł planu na usługi wodne, o 10.500,00 zł dotyczącego 

zwrotu środków z lat ubiegłych  do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. 

Zaproponowano przesunięcie środków z § 4300 w rozdziale 70005 na nowo utworzone § 4600 

są to odszkodowania na rzecz osób prawnych  a  § 4580   pozostałe odsetki, kwoty odpowiednio 

14.496,00 zł i 1.418,24 zł. Wiąże się to z poniesieniem nieprzewidzianych wydatków na rzecz 

Krajowego Ośrodka Wsparcia  Rolnictwa, w oparciu o wyrok  Sądu Rejonowego                                 

w Działdowie, sygnatura i data wyroku  podana w uzasadnieniu. Wyrok ten jest opatrzony 

klauzulą wykonalności na moment ponoszenia płatności. Płatność została zrealizowana 

02.10.2020 r. na podstawie art. 256 ustawy o finansach publicznych, który stanowi o wydatkach 

nieprzewidzianych. Pani Skarbnik zacytowała  art. 256:  Wydatki nieprzewidziane, których 

obowiązkowe płatności wynikają z tytułów wykonawczych, wyroków sądowych lub ugód, 

mogą być dokonywane bez względu na poziom środków zaplanowanych na ten cel. 

Odpowiednia zmiana planu wydatków powinna nastąpić w trybie przeniesień wydatków               

z innych podziałów klasyfikacji wydatków lub z rezerw celowych”. Skarbnik poinformowała, 

że tak jak wyjaśniała na Komisji Budżetu i Finansów, nie było takiej możliwości, żeby pan 

Burmistrz uruchomił rezerwę ogólną na ten cel, gdyż nie było takich paragrafów w planie 

wydatków. Mamy tutaj do czynienia  z tworzeniem planu, ponieważ są to nowe paragrafy,           

w związku z tym musiało to nastąpić   w drodze uchwały rady. Wstępnie była ona przewidziana 
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na 30 października, natomiast okoliczności epidemiologiczne spowodowały, że sesja ma 

miejsce dopiero w dniu dzisiejszym. W dniu dzisiejszym porządkujemy plan wydatków na ten 

cel. Pozostała jeszcze jedna kwestia, która ma miejsce w uchwale dotyczy ona rachunków 

dochodów jednostek budżetowych wyodrębnionych, które mogą ponosić na cele i z dochodów 

przewidzianych przez radę w odrębnej uchwale.  Mieliśmy tutaj do czynienia z wnioskiem 

Szkoły Podstawowej nr 4  o zmianę planu o zwiększenie zarówno dochodów jak i wydatków 

łącznie cały plan rachunku dochodów samorządowych jednostek budżetowych prowadzących 

działalność na podstawie ustawy  o systemie oświaty wynosi 174.761,00 zł.   

Dziękuję! 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie jawne imienne projekt uchwały. 

 

Rada - 21 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 

 

XXIII/198/20 

 

w sprawie  zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na 2020 rok ( uchwała stanowi 

załącznik do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 4 

 

Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady - jest to nasza pierwsza zdalna sesja, nastąpiła trochę                            

z opóźnieniem za który przepraszamy Państwa - sprawy techniczne jest to trudne, żeby to tak 

idealnie wyszło. Następnym razem pójdzie to lepiej. Dziękuję państwu radnym, za to że byli 

zdyscyplinowani i mogliśmy przeprowadzić tą sesję.  

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad pan Romuald REMISZEWSKI - 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta. 

 

Protokołowała:                                                                                  Przewodniczący Rady:           

R. Biełkowska                                                                                  Romuald Remiszewski                   


